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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a nemzeti fejlesztés i
miniszterhez „Eddig pontosan hányszor kellett javítani az M6ZM60-as autópálya
Szekszárd — Pécs közötti szakaszát?” címmel .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A kb. egy éve átadott M6/M60-as autópályán járva nem kerülheti el figyelmünket, hogy szint e
folyamatosak a — gondolható — garanciális javítások . A kormány vizsgálatai is kimutatták
már, hogy az autópálya megépítése aggályos, m űködtetése nem megfelelő. A valóban
botrányos autópálya pedig olyannyira rossz minőségű lehet, hogy valóban indokoltan —e
javítások, kérdés, hogy meddig lehet még foltozgatni ezt az autópálya szakaszt .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérem válaszoljon arra, hogy eddig pontosan hányszor kellett javítan i
az M6/M60-as autópálya Szekszárd — Pécs közötti szakaszát?
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